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Protokół Nr 10/15 

 

z posiedzenia Komisji Ochrony Środowiska Rolnictwa i Infrastruktury Technicznej 

odbytej w dniu 24 listopada 2015 r. w sali konferencyjnej Starostwa Powiatowego                   

w Zduńskiej Woli, ul. Złotnickiego 25, o godz. 14:00 – 15.00. 

 

Lista obecności członków Komisji jak i zaproszonych gości, stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

Punkt 1 

Otwarcie posiedzenia Komisji. 

 

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Komisji Dariusz Kubiak witając 

członków Komisji jak i zaproszonych gości, stwierdził kworum. 

 

Punkt 2 

Zatwierdzenie porządku posiedzenia Komisji. 

 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji. 

2. Zatwierdzenie porządku posiedzenia Komisji. 

3. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Komisji.   

4. Ocena stanu środowiska na terenie powiatu zduńskowolskiego w 2014 r. 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia harmonogramu godzin pracy oraz 

dyżurów nocnych aptek ogólnodostępnych w 2016 r., funkcjonujących na terenie powiatu 

zduńskowolskiego. 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w UCHWALE NR III/28/15 w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Zduńskowolskiego na lata 2015 – 

2025 – FK.24/15.  

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w UCHWALE NR III/29/15 w sprawie 

uchwalenia budżetu na rok 2015 – FK.25/15. 

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr X/90/15 w sprawie 

ustalenia wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2015 – FK.26/15. 

9. Sprawy różne. 

10. Zakończenie posiedzenia Komisji.  
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Komisja jednogłośnie (ogółem 7  głosów „za”) przyjęła porządek posiedzenia. 

 

Punkt 3 

Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Komisji. 
 
Komisja jednogłośnie (ogółem 7 głosów „za”) przyjęła protokół z ostatniego 
posiedzenia Komisji. 
 

Punkt 4 

Ocena stanu środowiska na terenie powiatu zduńskowolskiego w 2014 r. 

 

Przewodniczący Komisji Dariusz Kubiak zapytał jakie zmiany nastąpiły w stosunku 

do poprzedniego raportu.  

 

Antonina Wojtczak Kierownik Delegatury WIOŚ w Sieradzu poinformowała, że 

zmiany są na plus. Nie ma przekroczeń jeżeli chodzi o zanieczyszczenie powietrza. 

Być może związane to jest z łagodną zimą. Jest też mniej skarg związanych                             

z paleniem materiałów niedozwolonych. Nienajgorsze są również wyniki wód 

podziemnych. Poziom hałasu – bez zmian poza terenami w rejonie trasy S8. Robione 

są tam pomiary w związku ze skargami na wysoki poziom hałasu. Wyniki zostaną 

przekazane do Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad w celu dokonania 

analizy powykonawczej w kierunku umieszczenia dodatkowych ekranów.  

 

Członek Zarządu Feliks Pacewicz zapytał o wysokie stężenie żelaza w wodzie na 

terenie gminy Szadek.  

 

Antonina Wojtczak Kierownik Delegatury WIOŚ w Sieradzu poinformowała, że taki 

jest skład wód podziemnych i nie ma na to wpływu. Pozostałe składniki są bardzo 

dobre. Można jedynie zastosować odżelaziacze. 

 

Członek Zarządu Feliks Pacewicz zapytał o wyziewy jakie wydobywają się                             

z ICOPALU –czy były prowadzane badania w tym zakresie. Czy ma to wpływ na 

środowisko i ludzi. 
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Antonina Wojtczak Kierownik Delegatury WIOŚ w Sieradzu – poinformowała, że 

firmy mają obowiązek prowadzić badania monitoringowe odprowadzanych gazów. 

Wojewódzki Inspektor Ochrony Środowiska opiera się na tych pomiarach. 

Przekroczeń nie zanotowano. 

 

Starosta Wojciech Rychlik poinformował, że mieszkańcy wsi Ogrodzisko, Holendry                

i ul. Widawskiej w Zduńskiej Woli interweniowali w związku z dużym hałasem na 

trasie S8. Samorząd powiatowy nie ma narzędzi by podjąć działania. Wystosowane 

zostało pismo do Generalnej Dyrekcji Dróg i Autostrad, niestety w odpowiedzi 

uzyskali informację, że następne badania zostaną przeprowadzone w roku 2016. 

Zapytał czy WIOŚ może podjąć w tej sytuacji działania. 

 

Antonina Wojtczak Kierownik Delegatury WIOŚ w Sieradzu poinformowała, że 

GDDKiA ma określony czas jak i ludzie do przyzwyczajenia się do nowych 

warunków.  WIOŚ prowadzi całodobowe pomiary poziomu hałasu, liczone są 

pojazdy. Uzyskane wyniki przedstawia się GDDKiA.  

 

Przewodniczący Komisji Dariusz Kubiak – czyli należy rozumieć, że badania poziomu 

hasłu przy S8 były robione w związku ze skargami mieszkańców. 

 

Antonina Wojtczak Kierownik Delegatury WIOŚ w Sieradzu – potwierdziła, że tak… 

Pomiary są robione w kierunku wyegzekwowania zamontowania ekranów                                        

w miejscach gdzie ich brak. Przekroczenia faktycznie są. 

 

Starosta Wojciech Rychlik nawiązał do problemu braku kanalizacji ściekowej na 

terenie gmin. Zapytał czy są podejmowane w tym zakresie działania.  

  

Antonina Wojtczak Kierownik Delegatury WIOŚ w Sieradzu poinformowała, że jeżeli 

nie będzie kanalizacji będą narzucane kary na samorządy. 

 

Komisja przyjęła w/w ocenę. 

 

Punkt 5 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia harmonogramu godzin pracy 
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oraz dyżurów nocnych aptek ogólnodostępnych w 2016 r., funkcjonujących na 

terenie powiatu zduńskowolskiego. 

 

Komisja jednogłośnie (ogółem 7 głosów „za”) pozytywnie zaopiniowała w/w projekt 

uchwały.  

 

Punkt 6 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w UCHWALE NR III/28/15                        

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Zduńskowolskiego 

na lata 2015 – 2025 – FK.24/15.  

 

Komisja jednogłośnie (ogółem 7 głosów „za”) pozytywnie zaopiniowała w/w projekt 

uchwały.  

 

Punkt 7 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w UCHWALE NR III/29/15                         

w sprawie uchwalenia budżetu na rok 2015 – FK.25/15. 

 

Przewodniczący Komisji Dariusz Kubiak nawiązał do pkt 7 uzasadniania „Zmian                  

w planie dochodów Domu Pomocy Społecznej w Przatówku w ślad za dokonaną 

przez ww. jednostkę analizą ich realizacji i ustaleniem przewidywanego wykonania w 

ww. zakresie do końca roku budżetowego.”. Czy kwota ta ulega zmniejszeniu czy 

zwiększeniu.  

 

Lidia Papudzińska Kierownik Referatu w pozycji dochodów w dziale 852 – Pomoc 

społeczna zwiększa się paragraf „wpływy z usług a zmniejszeniu ulega paragraf 

„wpływy z różnych dochodów.”. Nie zwiększa się ani nie zmniejsza poziomu 

dochodów. 

 

Przewodniczący Komisji Dariusz Kubiak nawiązał do pkt 15 uzasadniania „ 

„Zabezpieczenie w budżecie powiatu środków finansowych w kwocie 4000 zł                         

w związku z potrzebą pokrycia w pełnej wysokości potrzeb na wykonanie studium 

wykonalności w ramach zadania pn: Program zarządzania energią w budynkach 

użyteczności publicznej Powiatu Zduńskowolskiego..” –  
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 zapytał  których budynków to dotyczy. 

 

Starosta Wojciech Rychlik – kwota 4000 to zwiększenie limitu na to zadanie. Zostało 

przygotowanie postępowanie w związku z przygotowaniem dokumentacji wraz                    

z audytem energetycznym i studium wykonalności w celu aplikowania w roku 2015 

do programu operacyjnego województwa łódzkiego, gdzie ma być ogłoszony w osi 4 

konkurs.  Planowany jest obiekt Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej przy ul. 

Żeromskiego,  obiekt gdzie mieści się Powiatowy Inspektor Nadzoru Budowlanego 

przy ul. Łaskiej, budynek przy ul. Srebrnej 2 gdzie  mieści się Hufiec Pracy, budynek 

przy ul. Królewskiej 10 gdzie mieści się część Starostwa Powiatowego.  W przyszłym 

roku zostaną złożone wnioski o środki.  Należy podjąć działania w kierunku 

rozbudowy placówek tj. szkoła w Karsznicach, która nie posiada pracowni dla celów 

kształcenia zawodowego i sali gimnastycznej, rozbudowa Zespołu Szkół Specjalnych 

w celu dostosowania jej do pełnionej funkcji. Wiele szkół wymaga modernizacji 

wewnątrz.  

 

Wiceprzewodniczący Komisji Stanisław Szuster zapytał co w sytuacji gdy braknie 

środków.  

 

Starosta Wojciech Rychlik poinformował, że powiaty nie posiadają wystarczająco 

odpowiedniej ilości środków. Często realizują więcej zadań niż je na to stać. W celu 

zachowania bieżącego funkcjonowania dokonuje się przesunięć w budżecie.  

  

Komisja jednogłośnie (ogółem 7 głosów „za”) pozytywnie zaopiniowała w/w projekt 

uchwały.  

 

Punkt 8 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr X/90/15 w sprawie 

ustalenia wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2015 – 

FK.26/15. 

 

Komisja jednogłośnie (ogółem 7 głosów „za”) pozytywnie zaopiniowała w/w projekt 

uchwały.  
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Punkt 9  

Sprawy rożne. 

 

Spraw różnych nie zgłoszono. 

 

Punkt 10 

Zakończenie posiedzenia Komisji.     

 

Posiedzenie zamknął Przewodniczący Komisji Dariusz Kubiak. 

 

                                                                               
                                                                                        Przewodniczący Komisji 

                                                                                                                                                                                               
                                                                                                     Dariusz Kubiak  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

P.E. Szymczak 


